
 

HÄSSELBY-VÄLLINGBY  
STADSDELSFÖRVALTNING 
STADSDELSDIREKTÖRENS STAB 

HANDIKAPPRÅD 

 

PROTOKOLL 4:2010 

  SAMMANTRÄDE  

  12 APRIL 2010 

  SID 1 (4) 
 

  

 

Box 3424, 165 23 Hässelby. Hässelby torg 20 - 22 

Telefon 08-508 040 00. Fax 08-508 040 00 

 www.stockholm.se 
 

  

 

Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård      DHR  

Vice ordförande Heidi Nordin        RBU 

Ledamöter Barbro Eld Eriksson      SRF 

 Hans Hammarlund      FUB 

 Birgitta Jacobsson     IFS 

 Lars Lindén        HRF 

 Katarina Sundberg      RSMH 

 

I tjänsten deltog  Ingrid Brännström 

 Sven-Göran Södergren   

 

Paragrafer 

§ 1- 9 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Anders Ödmark  

 

 

Tid för justering: 15 april 2010  

 

 

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård      Birgitta Jacobsson 



8. PROTOKOLL FRÅN HANDIKAPPRÅDET  2 (4) 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Birgitta Jacobsson valdes att justera dagens 

protokoll torsdagen den 15 april 2010. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

§ 4 Kvarvarande frågor 

Fortlöpande information i ärende  
”Hur kommer förändringarna att påverka den enskilde vårdtagaren i samband 

med ombyggnad av Hässelgårdens vård och omsorgsboende respektive om-

vandling av kollektivboendena Cameliagården och Aklejan från servicehus 

till gruppboende?”  

Inget för dagen - förvaltningen återkommer.  

§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 20 april 2010 

Ärende 11 – ”Nämndens arbete med underlag för budget 2011 

med inriktning 2012 och 2013”. 

Rådet berörde följande avsnitt (sid 18): 

”... De medel, som beräknas i stadens resursfördelningssystem är inte tillräck-

liga för att finansiera verksamheten. Inom stadsdelen finns två privata vård-

givare som tillsammans har tre gruppbostäder som vänder sig till personer 

som har diagnoserna autism eller autismliknande tillstånd. Gruppbostäderna 

har en verksamhetsinriktning med vårddygnspriser som ligger betydligt över 

vad resursfördelningssystemet ger som ersättning till stadsdelsnämnden. Be-

talningsansvaret åvilar Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd i och med att de 

som placeras blir folkbokförda i stadsdelen.” 

Förvaltningen framhöll att man under flera år uppmärksammat 

problemet hos stadsledningskontoret. Även på politisk nivå har 

stadsdelsnämnden aktualiserat frågan dock utan att vinna gehör. 

Rådet påpekade att den målgrupp som har behov av lönearbete 

(sid 9) omfattar - utöver personer med lindrig utvecklingsstörning 

och neuropsykiatriska diagnoser - även unga personer med rörel-

sehinder. 
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Förvaltningen delar den uppfattningen och ska beakta det i kom-

mande skrivningar. 

Rådet såg positivt på ärendena 12 och 14 d.v.s. Projektrapport av-

seende Örebro Preventionsprogram respektive Ansökan om pro-

jektmedel avseende Föräldralinjen.  

Ärende 15 – ”Förslag till detaljplan för del av Grimsta 1:2 invid 

Sparrisbacken i Hässelby Strand”. 

Rådet instämmer i förvaltningens förslag att avstyrka planförsla-

get. I den händelse bebyggelse kommer till stånd hänvisar rådet 

till vad som anförts av Stadsbyggnadsnämndens handikappråd 

2010-03-16: 

”Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och byggprocessen: 

Rådet är negativt till tvåvånings radhus, eftersom de är olämpliga som bostä-

der för hushåll med rörelsehindrade familjemedlemmar. Om de ändå byggs, 

ska det finnas möjlighet att installera inomhushiss (vertikalhiss) med bibehål-

len god planlösning. 

Rådet konstaterade att den planerade placeringen av kvittblivningsställe för 

sopor är mer än 80 m från det bortersta huset. Därför anser rådet att hanter-

ingen av hushållssopor bör utredas vidare. 

Rådet förordar att sophanteringen utformas på ett sådant sätt att det går att 

lämna hushållssopor vid varje tomt.  Detta kräver att infartsvägen breddas 

och att vändplanen görs så stor sopbilen kan komma in och vända.  

Om möjligt bör garagen ha en höjd på 2.8 m så att också högre stationsvag-

nar som används av vissa rullstolsburna personer kan parkera där. 

Rådet utgår från att uteplatsen och balkongen görs tillgängliga.” 

 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 
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§ 6 Övrig information från förvaltningen  

Stadsledningskontorets förslag till ersättningssystem (ersättning 

till utförare) inom socialpsykiatrin tillämpas av förvaltningen.  

I och med att systemet ännu inte är fastställt av kommunfullmäk-

tige kan dock planerade upphandlingar inte slutföras. 

Förvaltningen disponerar medel från socialstyrelsen (300 tkr) för 

att utveckla anhörigstödet.  

De utbildningsinsatser som påbörjats inom socialpsykiatrin för 

boendestödjare m.fl. i samverkan med landstinget fortsätter i år. 

§7  Övriga frågor 

På förfrågan informerade förvaltningen att Maltesholmsbadet i år 

anpassas för personer med rörelsehinder. Rådet påpekade att det är 

angeläget med anordningar för att underlätta även för personer 

med nedsatt synförmåga.  

§ 8 Anmälan inkomna handlingar 

Stadsbyggnadsnämndens handikappråd, protokoll 4/2010 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och fö kla-

rade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 10 maj 2010,  

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  


